
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. szeptember 17. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, László Ferenc, 
Lukács István, Lányi György, Kecser István, Katus Norbert, Farkas Gáborné, Dr. Papp 
Ágostonné, Kiss Tamás, Farkas Ferenc, Csanádi Gábor 
László Tibor a „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület parancsnoka, Mindenki 
Közlekedik Alapítvány képviselői, Lakatos Jánosné az ÖNO vezetője, Salvári György a 
TFKB tagja, Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője,  
 
Horinka László polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület megjelent tagjait, 
és a meghívott vendégeinket. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes. Kérek mindenkit, 
hogy a telefonokat kapcsolják néma üzemmódba. A mai ülésünkön jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérem és javasolom Farkas Ferenc települési képviselőt.  
 
 
A Képviselő-testület tagjai  egyhangú szavazati aránnyal Farkas 
Ferenc települési képviselőt jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztották. 
 
Horinka László polgármester: A mai ülésen a kiküldött meghívóban szereplő napirendeket 
kívánjuk tárgyalni, illetve még plusz napirendek lesznek, melyek a mai napon kiosztott 
anyagok: van egy épület látványterve, ami a településközpont pályázathoz tartozik, van az 
alapító okirat módosítás, van egy közbeszerzési szabályzat, ami kiosztásra került, ez egy 
vaskos anyag, miután a bölcsőde előzetes közbeszerzését el kellene indítani feltételesen, ezt 
ma el kellene fogadni, ezért kérem, hogy szünetben nézzetek bele, viszont javasolom, hogy 
ma tűzzűk napirendre. Van még az év családja Pest Megyében című tájékoztató, amit a Pest 
Megyei Önkormányzat hirdetett meg, a részletek olvashatók, hátha van olyan család 
Sülysápon, akit erre nevezni kívántok. A következő a 2009. évi költségvetés módosításáról 
szól, és van a köztisztaság fenntartásáról szóló rendelet, ami kiküldésre került, a változás most 
korrektúrával jelenik meg. Néhány helyen olyan változások is megjelennek, amik elég 
tartalmasak.  
 
Farkas Gáborné:  Javasolom, hogy a közbeszerzési szabályzat tanulmányozására 19 óra 
körül tartsunk egy hosszabb szünetet. 
 
Horinka László polgármester : Egyéb ok miatt is szerettem volna hosszabb szünetet 
javasolni. 
 
Lányi György: Ülés előtt szeretnék egy kis tiltakozást jegyzőkönyve vetetni: az előző ülés 
zárt ülési részéről, az egyik képviselő társam megkérdezte hogy mit vigyünk ki a 
nagyközönség számára, arról volt szó, hogy csak a határozatokat,  viszont másnap kaptam egy 
telefont, amiben szó szerint elmondták a szöveget, amit én a zárt ülésen elmondtam, ennek 
egy „gyónási titoknak” kellett volna lenni. Ha kell, megmondom, hogy ki telefonált. Ez ellen 
tiltakozni szeretnék, hogy a zárt ülést vegyük komolyan. 
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Horinka László polgármester: A telefonáló az apósom volt, ez nem titok. A zárt ülés anyaga 
a határozatok kivételével valóban nem nyilvános, azonban elkerülte a figyelmedet, hogy a zárt 
ülést ekkor már lezártam, ez a hanganyagból kiderül. Te ezt egyébként is a nyílt ülésen 
akartad tárgyalni. 
 
Kiss Tamás: Szeretném megkérdezni, mivel Eper Józseffel kapcsolatban megkeresett két sápi 
ember, hogy szeretné egyeztetni, hogy Eper József úr az-e, aki a nyilas pártban is részt vett? 
Ez volt a kérdés. Véleményem szerint is ennek érdemes volna utána nézni. 
 
Horinka László polgármester : A megkeresés hozzám nem jutott el, viszont úgy tudom, 
hogy más képviselőket is megkerestek ezzel. Berla Imre is jelezte ezt. Nem tudom 
megmondani, hogy nyilas volt, avagy nem, de én ezt végiggondoltam és miután az 50-es évek 
egyik ilyen kirakatperének és gyilkosságsorozatának az áldozata volt, innentől kezdve nem 
azért akarunk megemlékezni róla, mert nyilas volt, hanem azért, mert áldozat volt. Azt 
gondolom, hogy ettől függetlenül a neve felkerülhet a táblára. 
 
Katus Norbert:  Én is gondolkodtam ezen, mivel engem is megkerestek ezzel kapcsolatban. 
Az emlékművön egy lista van azokról, akiket ítélet nélkül kivégeztek 45-ben. Nem hiszem, 
hogy vissza kellene vonni megjelentetését a kövön. Ez egy történelmi lista. 
 
Kiss Tamás: A Jegyző Asszonytól kérdezem, hogy a parlagfűvel kapcsolatban milyen helyi 
intézkedések történtek az utóbbi időben. Szerintem nagyon sok a parlagfű a község 
közigazgatási területén belül.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Igen, történtek intézkedések, hogy hány darab intézkedés 
volt, nem tudom, viszont az iktatásból bármikor megmondom. A közterület-felügyelő 
vizsgálja a parlagfüves területeket. Lefotózza, lekérjük a tulajdoni lapot, küldjük a 
felszólításokat. Jónéhány ügy van folyamatban. Van felterjesztés is az Államigazgatási 
Hivatal felé. Folyik a munka. 
 
Katus Norbert: A közterület-felügyelő készített egy statisztikát, hogy parlagfűvel 
kapcsolatban 314 intézkedése volt, helyszíni szemle 126, 105 figyelmeztetés. Felszólítás 79 és 
ebből csak három lett feljelentve. Azt mondta még, hogy nemcsak a lakosságot vizsgálja, 
hanem az önkormányzat felé is jelzi, a Faluszolga Kft. pedig intézkedik.. 
 
Kiss Tamás: Volt egy televíziós műsor, ahol a gazdálkodókat vizsgálták. Amíg a terményt be 
nem takarítja, addig nem foglalkoznak vele. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A Talaj- és Növényvédelmi Állomás foglalkozhat ezzel, 
nekünk csak a belterületre van hatásunk és illetékességünk. 
 
Kiss Tamás: Az elmúlt ülésen tárgyaltátok a Kossuth Lajos utcát, én végig láttam amit a HE-
DO Kft. végzett. Az elmúlt sok évben a Kossuth Lajos utca nem nézett ki így, ahogy most 
kinéz. A munkájuk jó, elismerem. Annak a tizenegynéhány embernek a nevében kérdezem, 
akik kifizették az aszfaltozást az út és a hídjaink között. Ugyanezt a Lukács Tamás portája 
előtt mindkét hídnál az a brigád végezte, akik ezt nem tehették meg. Szeretném megtudni, 
hogy az Önkormányzat tud-e erről és történt-e fizetés? 
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Horinka László polgármester : Nemcsak a Lukács Tamásnál, hanem az orvosi rendelőtől a 
harmadik-negyedik ház visszafelé, ott is van egy ilyen ingatlan, ahol megcsinálták a 
kapubejárót. Mindkét helyen azért csinálták meg a kapubejárókat, mert a maradék anyagot 
nem akarták kidobni, hanem bedolgozták azt. 
 
Kiss Tamás: A 2700 Ft + ÁFA és a semmi között nagy a különbség. Itt egy kicsit túl lőttek a 
célon. 
 
Horinka László polgármester: Ott is egy munkaszakasz vége volt, és a megmaradt aszfaltot 
nem dobták el, hanem bedolgozták, és úgy tudom, hogy valóban egyik sem fizetett.  
 
Katus Norbert: Miért kellene nekünk erről tudni? 
 
Kiss Tamás: Azért, mert az Önkormányzat fizette azt az aszfaltmennyiséget. 
 
Horinka László polgármester: Amit mi megrendeltünk, azt beépítették. A feleslegesen 
leszállított anyag bedolgozását szívük joga volt megtenni. A kivitelező válasza számomra 
megnyugtató volt. 
 
Javasolom, hogy térjünk át a napirendek elfogadására: azzal, hogy a tárgyalási sorrendben 
némi csere legyen. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok 
tárgyalásáról döntöttek: 
 
Az ülés napirendje:
1./ Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
2./ „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület működéséről és a község tűzvédelmi 

feladatainak ellátásáról beszámoló 
 Előadó: „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület Parancsnoka 
 
3./ Időskorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 Előadó: Lakatos Jánosné, a Gondozási Központ Vezetője 
 
 
4./ E g y e b e k: 
  a./ Költségvetési rendelet módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 

b./ KMOP-2009-5.2.1/A Pest Megyei Településközpontok fejlesztése – Kisléptékű 
megyei fejlesztések – döntés a pályázat tartalmáról, önerő biztosításáról 

  Előadó: Horinka László polgármester 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 c./ Falumúzeum homlokzati felújítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
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d./ Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj pályázat 

  Előadó: Horinka László polgármester 
    Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 e./ Hulladékkezelési közszolgáltatási szerződés módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 
 f./ Mindenki Közlekedik Alapítvány támogatási kérelme 
  Előadó: Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
    Lukács István, az OMSB elnöke 
  
 h./ Köztisztaság fenntartásáról rendelet megalkotása 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

i./ Közmeghallgatás időpontjának módosítása (szóbeli előterjesztés) 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

j./ Révész Miklós kérelme 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 k./ Konyhai eszközök vásárlása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 l./ Adókintlévőségek behajtására vonatkozó indítvány 
  Előadó: Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 m./ Összevont Napközi-otthonos Óvoda alapító okiratának módosítása 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 n./ Közbeszerzési Szabályzat 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 
Horinka László polgármester: Mielőtt a napirendet tárgyaljuk még egy felvetésem lenne, az 
elmúlt ülésen döntöttünk arról, hogy Dr. Szegedi László díszpolgári címet kap majd az 
aranymiséjén. Az Atya ma 75 éves, ma a hét órás szentmise őérte van bemutatva. Javaslom, 
hogy ha egyetértetek, hogy  19 órától tartsunk szüntetet és menjünk át felköszönteni, majd 
utána folytassuk a tanácskozásunkat. a tanácskozásunkat. Véleményem szerint ez egy szép 
geszttus volna. 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
„Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltóegyesület működéséről és a 
község tűzvédelmi feladatainak ellátásáról beszámoló 
 
László Tibor, a „Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzöltóegyesület parancsnoka: A beszámoló 
elkészítése pillanatában még nem volt ismeretes az, amit a tájékoztatóban ma kiosztottunk. 
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Örömmel jelentem, hogy az együttműködési megállapodást megkötöttük Monorral, és így a 
kötelezően riasztható egységek sorába kerültünk. Sajnos mindjárt az első napon már menni is 
kellett. Azt a támogatást, amit eddig is megkaptam a testülettől, a továbbiakban is 
igényelnénk, kérjük, hogy továbbra is figyeljenek oda ránk. Vasárnap délelőtt a szertárnál 
vezetőségi szolgálatot fogunk tartani. 
 
Horinka László polgármester: Számomra kb. 1,5-2 éve ismerős a probléma, amivel a 
Monori Parancsnokság kereste meg az önkénteseket, amely alapján csak akkor tudnak 
együttműködni, ha együttműködési megállapodást kötnek Ennek a pénzhiányuk volt  az oka, 
hogy nem történt semmi. Az elmúlt időszakban nagyon felpörögtek az események. Én azt 
mondom, hogy akár életet, akár vagyont is tudnak menteni azzal, ha pl. a vezeték 
előszerelésével, mire a monoriak ideérnek már csak rá kell csatlakozni a vezetékre. Bízom 
benne, hogy a tagtoborozásnak eredménye lesz, és jelentkeznek még tagnak a sülysápiak. 
Hátha szélesebb lesz az a kör, aki vállalni tud készenlétet, ügyeletet. Gratulálok a 
munkájukhoz.  
Megköszönöm az ÖTE munkáját és a beszámoló elkészítését. Kívánom, hogy hatékony 
munkát tudjanak végezni. 
  
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

153/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
„Bogdán Flórián” Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról szóló beszámolót megköszönve az 
egyesület eddig végzett munkáját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  László Tibor tü. parancsnok 
 
 
4/f/ NAPIRENDI PONT: 
Mindenki Közlekedik Alapítvány támogatási kérelme 
 
Horinka László polgármester : Kaptunk egy köszönőlevelet és egy kérelmet, az anyagban 
benne van minden, amire szükség lehet a döntésünk meghozatalához. A nyáron volt egy 
KRESZ-tábor, aminek a lebonyolításához a helyszínt biztosította az Önkormányzat. Korábban 
két bizottság tárgyalta, mindkettő támogatta az ingyenes biztosítást. Úgy tájékoztattak, hogy 
1000 Ft/gyermek /hó. 
 
Bonda Zoltán: Szeretném megköszönni a támogatást, nagyon sokat segített. A szakkör már 
elindult, jelenleg 15 fiatal csatlakozott a szakkörhöz. 
 
Farkas Gáborné: A nyári táborral kapcsolatban mondanám, hogy nagyon jó hatással vannak 
a gyerekekre.  
 
Horinka László polgármester : A határozati javaslatban az szerepeljen, hogy a Képviselő-
testület úgy határoz, hogy a Mindenki Közlekedik Alapítvány részére a Móra Ferenc 
Általános Iskola központi és a tagiskolájában is heti 2x1 órában tartandó szakkör 
megtartásához a tantermet és/vagy helyszínt ingyenesen biztosítja.  
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Farkas Gáborné: Javasolom, hogy amikor a csarnokot akarják használni, azt előre 
egyeztessék  az üzemeltetővel. 
 
Lányi György: Kérdezem, hogy a KRESZ- park elkészül az idén? 
 
Horinka László polgármester : Úgy tudom, hogy igen, de az közterületen lesz. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

154/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Mindenki 
Közlekedik Alapítvány részére a Móra Ferenc Általános Iskola központi és a tagiskolájában is 
heti 2x1 órában tartandó szakkör megtartásához a tantermet és/vagy helyszínt ingyenesen 
biztosítja.  
 
Felkérik  az Iskola Igazgatóját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
Időskorúak ellátásáról beszámoló, további feladatok meghatározása 
 
Lakatos Jánosné, az ÖNO vezetője:  A 2008. évi beszámolómhoz nincs szóbeli 
kiegészítésem, az esetleges kérdéseket szívesen fogadom. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

155/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja az 
Időskorúak ellátásáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Lakatos Jánosné, az ÖNO vezetője 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság beszámolója munkájáról 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Beszámolómból a tömörségre való törekvés jegyében 
kimaradt néhány dolog: az idén beindult nyári napközi, amely példamutató volt. A másik, 
hogy nagyon szimpatikus a kultúrház igazgató szerteágazó tevékenysége. Szépen csinálja a 
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dolgát, gratulálunk neki. Bizottságunk minden alkalommal határozatképes volt, a tagok 
mindig felkészülten érkeztek az ülésekre.  
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

156/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja az 
Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
Kiss Tamás: Szeretném megkérdezni, hogy a Művelődési Ház igazgatójának a jogállása 
változott-e ? 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A Képviselő-testület döntött róla, mert nem volt szabályos a 
korábbi kinevezése, most közalkalmazotti státuszban szerepel. 
 
4/a. NAPIRENDI PONT: 
Költségvetési rendelet módosítása: 
 
Horinka László polgármester : Az ülés elején jeleztem, hogy ehhez a napirendi ponthoz van 
egy kiosztott anyag is, ami megjelenteti a költségvetési rendelet szöveges részében azt, amit 
eddig táblázatban hoztunk. A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta. 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
megalkotásáról döntöttek: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
…../2009. (IX. 17.) sz. rendelete 

2009. évi Költségvetésének módosításáról 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról  szóló többször módosított 1992. 
évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2009.évi költségvetéséről szóló 2008. 
évi CII. törvény alapján 2009. évi költségvetéséről az alábbi rendeletét alkotja meg:  
 
1.§ (1) Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a 2009.évi költségvetését. 
 

Eredeti előirányzat 
Bevétel:  1.655.533 e Ft  - melyből 807.022 e Ft  előző évi pénzmaradvány 

Kiadás:  1.655.533 e Ft 
 

Módosított előirányzat 
Bevétel.  1.723.397 e Ft 
Kiadás   1.723.397 e Ft 

 
(2) Az eredeti előirányzat jelenleg 14.207 e Ft-tal került módosításra,  mely a kistérségtől CSASE 
céljára átvett pénzeszközöket tartalmazza. 
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2.§. Az általános tartalékból felhasználásra kerül 5.473 e Ft, mely a saját hatáskörben elvégzett 
előirányzat módosításokból ered. 
 
3.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 
módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2009. évi költségvetéséről 
szóló 2009. évi CII. törvény rendelkezései az irányadók.  
(2) Jelen rendelet 2009. év szeptember hó 18. napjával lép hatályba. 
(3) A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon gondoskodik a hirdetőtáblán történő 

kifüggesztéssel. 
 
Sülysáp, 2009. szeptember hó 17. 
 
  

Horinka László s.k.    Gulyásné dr. Gál Ilona  s.k. 
   polgármester                                                            ,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,jegyző 

 
 
ZÁRADÉK: 
A mai napon kihirdetésre került. 
2009. szeptember 18.      Gulyásné dr. Gál Ilona 
         jegyző 
 
 
4/b. NAPIRENDI PONT: 
KMOP-2009-5.2.1/A Pest Megyei Településközpontok fejlesztése – 
Kisléptékű megyei fejlesztések – döntés a pályázat tartalmáról, 
önerő biztosításáról 
 
Horinka László polgármester: Az elmúlt évben ezt a pályázatot már beadtuk, akkor 
forráshiány miatt elutasították. Annak köszönhetően hogy a tavalyi évben a pest megyei 
települések egy része már nyert ezen forrást, így szűkült a beadható helyek köre. A tavalyi 
pályázat tartalma abból állt, hogy a Malom utca a Mályva közig burkolatot kapna, burkolt 
vízelvezető árkot, illetve járdát. A Szent István térnek a keleti nyúlványa ami a Gödönyék 
Balog Móniék felé megy be, kapna szilárd burkolatot, csapadékvíz-elvezetést, kétoldali járdát, 
játszóteret. A Községháza mellett lenne egy park, erről konkrét tervek vannak. Ezenkívül a 
Hivatal külső felújítása, tető, homlokzat, nyílászáró csere és a Szent István útnak a 
gyógyszertártól a patakig tartozhat bele a vízelvezetése, járdaépítés, illetve zebra létesülne 
azon a részen. Még a buszmegállók is máshova kerülnének, ez volt a tavalyi terv. 
Az idén némileg nőtt a pályázható összeg, tavaly 90 %-os volt a pályázati intenzitás. Az idén 
50 millióig 10 % az önerő azon felül pedig 20 %.. kb. 20 mFt önerő és a többi pályázati rész  
lenne. kb 79 millió körüli pályázati forrást használnánk fel. Ezért merült fel, hogy egészítsük 
ki a pályázatot a piac kialakításával. A piac kialakítását egy jogszabály lehatárolja. Be kell 
hogy legyen kerítve, stb. ezt a minimum projektet gondoltuk megterveztetni és ebbe a 
pályázatba próbálunk ehhez forrást szerezni. A pályázatnak erre az elemére max 30 % forrás 
nyerhető. ha nem lenne a 100 milliós korlát, akkor 104 milliót tudtunk volna igényelni. A 
piacnak kb. 83-84 millió forintnyi bekerülési költsége van.  
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A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és egyhangúlag támogatta az ötletet, mert a piacunk 
fennmaradása kiemelten fontos és jelen pillanatban a körülményekkel nem biztosított a 
fennmaradás.  
 
Kiss Tamás: Ez csak a fél területre vonatkozik? 
 
Horinka László polgármester: A benzinkutas területet nagyjából leválasztva max. 2500 m2 
+ parkolósáv ezeket mi levettük. Kb kétharmada marad meg.  
 
Lányi György: Nem gondolkodtatok abban, hogy a sápi bekötőről a kenderföldekre a piactér 
elhelyezéséről? Itt már fásítási terület nem marad a jelenlegi részen. A településközpontot 
kellene másfelé terjeszteni. És arra a területre átvinni az épületet, ami meg van tervezve. Ide 
pedig azt, amit a Farkasné tervezett. 
 
19.00 órától 19.45 óráig szünet. 
 
Horinka László polgármester : Javasolom, hogy folytassuk a tanácskozást. 
A szünet előtt kérdésként merült fel, hogy a piacot esetleg kivihetnénk-e a kenderföldre? 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Van több olyan ok is, ami miatt nehezen kivitelezhetőnek 
tartom. Hozott a testület már egy olyan döntést, amikor a településrendezési terv 
módosításáról beszéltünk, hogy egy lakóterület-fejlesztés céljára gondoljuk a kenderföldet. 
Talán már a következő ülésre ez is behozható. Ezért is nem érzek erre most esélyt. Néhány 
éven belül ez nem megoldható vagy aránytalanul magas áron és nem kapnánk hozzá 
támogatást. Kitelepíteni innen a piacot, erre én reális esélyt nem látok. 
 
Salvári György, a TFKB külső tagja: Nagyon szomorú vagyok, hogy ez a téma nem került a 
TFKB elé. Bizony mi tárgyalunk olyan dolgokat, amit nem kellene, ugyanakkor egy ilyen 
téma meg nem kerül be bizottsági ülésre. Felkaptam a fejem, hogy ez a tavalyi pályázat 
kiegészítése új piactér építésére. Én ezt úgy értelmeztem, hogy nem a régi lesz, hanem új piac. 
Aztán a határozatból már lehetett sejteni, hogy erre a piactérre vonatkozik. Kérdezem, hogy 
kellene főépítészt vagy valamilyen bizottságot kellene foglalkoztatni az önkormányzatnak? 
Ha ti lennétek a főépítészek, akkor esztétikailag ide tennétek a piacot, és erre fordítanátok 
ennyi pénzt? Én erre most nem áldoznék 60 m Ft-ot. 
 
Kiss Tamás: Alapvetően én értem, amit Salvári György elmond, és valamilyen formában 
igaza is van. Arra visszagondolva, hogy ez mindig is egy „szent” terület volt, hogy ne 
akármire használjuk fel. Elindult a bizonyos benzinkút építési akció, onnantól kezdve egy 
kicsit elértéktelenedett ez a terület. El kellene gondolkodni azon, hogy mit lehet egy benzinkút 
mellé telepíteni, használjuk ki egy olyan dologra, ami bevételt hozhat. Esetleg több üzlet-
lehetőséget, amiből vissza lehet hozni a 60 millió forintból valamit. Inkább most már azt 
nézzük meg, hogy hogyan tudunk pénzt behozni. 
 
Salvári György: Ne feledkezzünk meg arról, hogy ez nemcsak piactér, hanem búcsútér is. 
Ennek társadalmi visszhangja is van. Ez a helyzet is feszültséget fog teremteni. 
 
Horinka László polgármester: Kb. 10600 m2 a teljes piactér nagysága,  nagyjából 1000 m2 
kell a parkolóknak. A bővítése annak az épületnek, amit látsz, ennyi valósulna meg, a többi 
viszont nem. Amire most vállalkoznánk az a minimum feltételek megteremtése.  
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Kiss Tamás: Az nem merült fel, hogy a maradék kb. 7000 m2-rel ismételten meg kellene 
keresni a SPAR-t vagy egy másik üzletet, és azon az áron nem kerülne egy vasba sem a piac 
megépítése.  
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta 
az előterjesztést abban a vonatkozásban, hogy a pénzügyi instrukciók, amik szükségesek, 
azok rendelkezésünkre állnak-e vagy sem, és hogy ez a későbbiek során milyen 
produktumokkal állnak majd rendelkezésünkre. A bizottság egyhangúan támogatta, hogy 
adjuk be a pályázatot és adjuk hozzá az önrészt is . amióta Sülysáp létezik, kifejezetten 
kereskedelmi és szolgáltató terület kialakítása nem volt, gyakorlatilag már 20 éve 
gondolkodik az Önkormányzat azon, hogy mi legyen a piactérrel. Eddig sem zárták be, ezután 
sem fogják. Szükség van a piacra, mert társadalmi igény van rá, ez egy olyan lépés lenne, 
aminek a mentén meglenne a fő csapásirány, ami alapján kereskedelmi központot tudnánk 
fejleszteni. Mi most egy olyan különbségben vagyunk a környező falvakkal szemben, hogy 
nagyjából megvan rá az a tőkeerő, hogy ezt elindítsuk. Nem egyszerű, ez nagyon bonyolult, 
de meg kell oldani. Az, hogy most döntünk erről, az nem azt jelenti, hogy már holnap óriási 
kiadásokba kellene verni magunkat, hanem arról, hogy beadjuk a pályázatot, ebből év vége 
előtt nem várható semmi eredmény. Ha nyerünk, akkor még mindig gondolkodhatunk az új 
költségvetés fényében.  
 
Salvári György: A TFKB tagjai emlékeznek arra, amikor kemény vita volt a 
településfejlesztési koncepcióról. Sajnos ilyen nincs is, ez a kérdés nincs rendezve. 
 
Lányi György: Figyelmetekbe ajánlom, hogy a bizottság elnökének javaslata nem hangzott 
el, hogy melyik variációról szól. A TFKB elnöke mondta, hogy lakások épülnének a 
kenderföldeken. Azt kérdezem, hogy szerdán is problémás itt parkolni a piacon, vasárnap 
viszont kész káosz van. Ezért kellene azt a 4 hektáros területet megcsinálni. 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Véleményem szerint döntsünk 
arról, hogy adjuk be a pályázatot, és egyébként a második verziót javasolta a bizottság. 
Mindig mindenki marhára okos, csak 20 éve nem történik itt semmi.  
 
László Ferenc: Nagyon szegényes lenne, ha az lenne koncepciónk, hogy mi legyen a piac 
térrel, nem ezen múlik a fejlesztési tervünk. A Salvári György mondott egy példát, hogy más 
helyen legyen, ezen szerintem érdemes lenne elgondolkodni. A koncepció nem az, hogy mi 
legyen a piactérrel.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: A Salvári Úr javaslata egy alternatíva, ami anyagilag már 
kevésbé egyenértékű. Azt mondom, hogy most, ha megcsináljuk ezt a piacot, ez egy jó 
lehetőség arra, hogy egy szolgáltató-központ fejlődjön ki idővel. Megvannak az alapok hozzá. 
Elég lesz 5 év múlva gondolkodni arról, hogy hova tegyük a piacot. A búcsút el kell innen 
tenni, helyet kell találni neki. Mindennek ára van, ez egy jó kezdeményezés. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 1 nem, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
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157/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata ezennel elhatározza, hogy ismételten pályázatot nyújt 
be a KMOP-2009-5.2.1/A Pest Megyei településközpontok fejlesztése támogatásra – „Sülysáp 
településközpont fejlesztése” címmel-, a tavalyi pályázat kibővítésével a piactér 
vonatkozásában, melynek  
 
Összköltsége:    183.018.236.- Ft 
Saját forrás összege:     83.380.947.- Ft 
Igényelt támogatás összege:    99.637.289.- Ft 
 
A pályázathoz szükséges önerőt, azaz 83.380.947.- Ft-ot Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának költségvetéséből, a 39/2008. (II.18.) számú önkormányzati határozatban 
meghatározott, fejlesztési célokra felhasználandó 800 millió forint névértékű kötvény terhére 
finanszírozza. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
4/c. NAPIRENDI PONT: 
Falumúzeum homlokzati felújítása 
 
Horinka László polgármester:  A februári ülésen a 20/2009. számú határozattal döntöttünk 
arról, hogy fel kell keresni vállalkozókat árajánlat bekérése céljából. Egy ajánlat érkezett a 
CSABÉP Bt-től két verzióra, melyek közül a Pénzügyi Bizottság az 1. javaslatot javasolta 
elfogadni, miszerint ne építsünk be egy múzeumot műanyag nyílászáróval. Az épület 
homlokzata lenne felújításával a nyílászárók javításával. 
 
Kiss Tamás: Az a tapasztalatom, hogy sajnos, amikor a Falumúzeumról beszélünk, 
hajlamosak vagyunk kihagyni a képből a mellette lévő épületet, hiszen annak a homlokzatát 
sem ártana felújítani, hogy egy egybefüggő kép alakulhasson ki. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Az óvodánál többször felvetődött, hogy jó-e nekünk ott az 
óvoda? Ha ahhoz hozzányúlunk, ott indokolt lenne egy utólagos hőszigetelés és egy 
nyílászáró csere. Ez a múzeumnál nem indokolt, ott inkább a hagyományos homlokzatot 
kellene megőrizni. Az óvodát pedig korszerűsíteni kellene.  
 
Kiss Tamás: Ez nem lehet olyan nagy összeg? 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Véleményem szerint inkább a logikája a fontos az egésznek, 
nem is az összeg. 
 
Horinka László polgármester : Az energiatakarékossági pályázatunk támogat nyílászáró 
cserét is. Én gondolkodom ebben is. A bizottsági elnökök tűzzék ezt napirendre, a Pénzügyi, 
az OMSB és a TFKB akár egy összevont ülésen is.  
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Kecser István, a TFKB elnöke: Azt kellene tudni, hogy hol milyen lehetőségeink vannak, és 
a  forrásaink ehhez képest hogy teremthetők meg? 
 
Horinka László polgármester: Van egy energia-auditunk, amit még 2006 év végén 
készítettünk el. Az megadja, hogy mi, mennyi idő alatt megtérülő beruházás. Mindenhol 
kondenzációs gázkazánban vagy hasonlóban gondolkodtak. Ezek olyan dolgok, amikben 
okvetlen lépni kell. Továbbra is javasolom, hogy a bizottságok közösen vizsgálják meg a 
lehetőségeket, és a szükséges intézkedésekre tegyenek javaslatot a képviselő-testület felé. 
 
Lányi György: Örülök a bizottság javaslatának, mert szerintem is vétek lenne az ablakokat 
kiszedni, viszont ha hozzájön még a Kiss Tamás  és Kecser István javaslata, akkor én még azt 
szeretném, hogy a meglévő kapu helyett legyen egy szép székely kapu.  
 
László Ferenc: Szerintem egy hagyományos sápi deszkakerítés kell oda, nem székely kapu. 
 
Salvári György: Én is azt szeretném, hogy a Falumúzeum felújítását a bizottság tárgyalja 
meg.  
 
Horinka László polgármester : Két ajánlat van előttünk, amit még februárban rendeltünk 
meg. Az olcsóbbik annyit tartalmaz, hogy leverik a málló vakolatot, kap egy színt, és az 
ablakok is felújításra szorulnak. ezt szavazzuk meg, illetve, hogy a kaput is fa kerítésre 
kicserélni, illetve a hátsó rész felújítására.  
 
Salvári György: Ez a felújítás csak az utcai homlokzatra vonatkozik? 
 
Horinka László polgármester : Nem  
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Javasolom, hogy adjuk oda komplex áttekintésre a 
bizottságoknak az anyagot. A Salvári Úrnak teljesen igaza van, a hátsó rész is bármelyik 
percben összedőlhet, megroggyanhat. Meg kellene nézni a helyszínen, hiszen ott rengeteg 
munka van.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Ha az oldalszárnynak felújítását is belevesszük, nem ússzuk 
meg 8 mFt-ból. Szerintem ez a döntés is úgy született, hogy egy nagyobb programból 
próbáltunk meg kivenni egy emészthetőbb darabot. A bizottságok tagjai odamehetnek 
laikusként, de szakembernek kellene megnézni.  
 
Salvári György: Amikor majd megnézzük a Sőtér kastélyt, akkor megnézhetjük a 
Falumúzeumot is. És majd a bizottság javaslatot tesz, és ennek alapján lehetne költségvetést is 
készíteni. Ez lehet akár közösen az Oktatási Bizottsággal is. 
 
Farkas Gáborné: Javasolom, hogy most az olcsóbb variációt szavazzuk meg, és hatalmazzuk 
fel a polgármestert, hogy járjon annak utána, hogy tud-e adni a kivitelező egy hasonló 
árajánlatot a hátsó, oldalsó résznek a felújítására vonatkozóan is. Utána majd azt is 
hozzászavazzuk, és akkor meg tudnák csinálni egy füst alatt.  
 
Horinka László polgármester: Én inkább azzal értenék egyet, hogy napoljuk el, és hozzuk 
vissza a következő ülésre.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én is inkább ezt a javaslatot támogatom.  
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Lukács István, az OMSB elnöke : Véleményem szerint van egy olyan vonzata is ennek, 
hogy nem baj, hogy ha egy kicsit húzódik.  
 
Horinka László polgármester : Kérem, hogy szavazzunk, aki azzal ért egyet, hogy ezt a 
napirendi pontot, mivel felmerült annak az igénye, hogy más műszaki tartalmú ajánlatot 
kellene bekérni, napoljuk el, a bizottságok tartsanak a helyszínen szemlét a kivitelezővel 
közösen, hogy milyen munkákra lenne szükség még az épület környékén. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én még fontosnak tartanám a Műszaki Csoport 
közreműködését is, vegyenek részt az előkészítésben. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

158/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, a 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, illetve a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tagjai tartsanak helyszíni szemlét a Falumúzeum területén a kivitelezővel közösen arra 
vonatkozóan, hogy a Falumúzeum teljes rendbetételére vonatkozóan milyen munkák 
elvégzésére lenne szükség, majd kérjenek arra vonatkozóan árajánlatot, és azt terjesszék a 
Képviselő-testület elé.  
 
Felkérik a TFKB elnökét, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökét, valamint a Polgármesteri 
Hivatal Műszaki Csoportjának Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. október 30. 
Felelős: Kecser István, a TFKB elnöke 
  Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
  Farkasné Pásztor Katalin, a műszaki csoport vezetője 
 
 
4/d. NAPIRENDI PONT: 
Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj pályázat 
 
Horinka László polgármester: Most már jó néhány éve ez működik nálunk, a bizottságok 
tárgyalták és azt volt a javaslat, hogy idén is hirdessük meg és a tavalyival megegyező 
keretösszeggel.. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

159/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, hogy a 
Bursa Hungarica felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj Pályázatot 2010 évre benyújtja. 
 
A Képviselő-testület felkéri Polgármestert és a Jegyzőt, hogy a pályázat benyújtása érdekében 
a szükséges intézkedéseket tegyék meg. 
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Határidő: 2009. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
4/e. NAPIRENDI PONT: 
Hulladékkezelési közszolgálati szerződés módosítása 
 
Horinka László polgármester: A következő negyedévről van szó. Ennek ismételten az az 
oka, hogy nem működik a regionális rendszer. Annyi információm van, hogy június elején 
kiírásra került az a közbeszerzési eljárás, amelyben a meglévő rendszer üzemeltetőjét 
választotta ki a konzorcium. A közbeszerzési döntőbizottság megalapozottnak tartotta ezt a 
megtámadást és új közbeszerzési eljárást kellett meghirdetni. Jelenleg ezen még dolgoznak. 
Nem tudom, hogy mikor lesz ebből működő rendszer. Készen van minden, ott várja, hogy 
használatba vegyük. A lerakó, illetve a válogatómű próbaüzeme zajlik, ezt az ÖKOVÍZ végzi. 
Én javasolom, hogy ezt a szerződést kössük meg, október 1-december 31-ig.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

160/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
hulladékkezelési közszolgáltatás – kommunális szilárd hulladékgyűjtés, szállítás, elhelyezés, 
ártalmatlanítás – elvégzésével megbízza az OKOVÍZ Kft-t 2009. október 1. napjától 2009. 
december 31. napjáig, határozott időre. 
 
Felkérik a Polgármestert a közszolgáltatási szerződés módosítás aláírására. 
 
Határidő: 2009. október 1. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/h. NAPIRENDI PONT: 
Köztisztaság fenntartásáról rendelet megalkotása 
 
Horinka László polgármester: Ehhez a napirendi ponthoz két anyag tartozik, most még 
kiosztottunk egy harmadikat is, ami kicsit átdolgozza a korábban kiküldött anyagokat. 
 
László Ferenc települési képviselő úr az ülésről távozott! 
 
Horinka László polgármester : Érkezett egy kérelem Lukács Istvánnétól. Sajnos ez nem 
egyedi eset, szinte mindennaposak az ilyen megkeresések. Fogadóórámon is voltak már 
többen, akik ezt megkifogásolták. Belenéztünk a korábbi rendeletünkbe, és akkor láttuk, hogy 
sok mást is kellene változtatni, ezért készült egy új rendelet-tervezet. Még a kiküldött 
rendeletet tovább vizsgálva Farkas Gáborné bevonásával még további javításokat végeztünk.  
Nem gondolom, hogy egy ilyen rendelettel mindent megoldunk, de mára talán már eljutottunk 
oda, hogy figyelembe veszi a nagy többség a rendeleteinket. A megfelelő intézkedéseket meg 
kell tenni az emberekkel szemben.  
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Lányi György: Szeretném megkérdezni, hogy mi a helyzet szombat-vasárnapi 
szabálysértésekkel, ki fogja ellenőrizni? És mi van a kábelégetéssel? 
 
Horinka László polgármester : Nagyjából tudjuk, hogy hol van a kábelégetés. Egy 
közterület felügyelőnk van, aki akkor van szolgálatban, amikor hívják. Egy emberrel nincs 
arra kapacitásunk, hogy szombat-vasárnap is járőrözzön. Nem feltétlenül az a cél, hogy jól 
megbüntessük az embereket, inkább csak figyelmeztetni szeretnénk.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A kábelégetéssel az a helyzet, miután a portára csak a 
tulajdonos engedélyével mehet be, csak akkor tudná megállapítani, hogy mi ég, ha széttúrná a 
tüzet. A portára nem fogják beengedni. A közterület-felügyelő azt javasolta, hogy az egész 
településre tiltsuk meg a kábelégetést. 
 
Lányi György: A 6. §. 2/b. pontnál kimaradt az ingatlan „előtti” szó, véleményem szerint ezt 
feltétlenül bele kellene venni. Figyelmetekbe ajánlom, hogy nézzük meg a 3.§ 4. pontjában a 
közutakra vonatkozó résznél, hogy gondoltátok a közöket? Ha végigolvasom, ez arra 
vonatkozik, hogy a tulajdonosnak kellene tisztántartani. 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke : Véleményem szerint ne 
hagyjuk jóvá most a rendeletet, hanem még tárgyalják át a bizottságok, és hozzuk a következő 
testületi ülés elé. 
 
Horinka László polgármester : Én is ugyanezt javasolnám. Mindketten legalább egy-egy 
napot foglalkoztunk már ezzel, de sok szem kell ahhoz, hogy végül egy olyan rendelet legyen, 
ami elfogadható. Már én is találtam benne újabb hibákat. 
 
Farkas Gáborné: Én úgy látom, hogy településünkön a többség tőle telhető mértékben 
rendben tartja a portájának a közterületre eső részét is. Úgy gondolom, hogy a többségre 
érvényes lehet nagyjából ez, de még mindig fent marad a lehetőség a méltányosságra. Nem a 
bírságolás a cél, hanem a népnevelés. Törekedni kell amennyire lehet, az igazságosságra. Bele 
kellene venni a gomba módra szaporodó autógumikat, díszköveket, stb. a különböző fák 
ültetéséhez közterületen engedélyre van szükség, igenis ehhez is kelljen engedélyt kérni. A 
már kintlévőkre pedig fennmaradási engedélyt kelljen kérni.  
 
Horinka László polgármester : Akkor javasolom, hogy most ne raboljuk tovább egymás 
idejét, ennek most itt nem lesz eredménye. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, valamint a 
TFKB is tárgyalja meg, és vegyük elő újra egy következő alkalommal.  
 
Cseri Péter alpolgármester úr az ülésre megérkezett ! 
 
Horinka László polgármester: Továbbra is azt kérem, hogy a két bizottság pontosítgassa, 
csinosítgassa ezt a szöveget. Akinek észrevétele volt, és nem tagja a bizottságoknak, jutassa el 
hozzánk írásban azokat a pontokat, amivel problémája volt. 
 
Kiss Tamás :  Kérném, hogy olyan rendeletet próbáljatok meg kitalálni, aminek vannak 
megoldásai.  
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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161/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Köztisztaság fenntartásáról szóló rendelet-tervezetet tárgyalja meg a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság, illetve a Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság. 
 
Határidő: 2009. november 19. 
Felelős: Kecser István, a TFKB elnöke 
  Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 4/i. NAPIRENDI PONT:
Közmeghallgatás időpontjának módosítása (szóbeli előterjesztés) 
 
Horinka László polgármester: Szeptember 14-én lett volna a soron következő 
közmeghallgatás, azonban a tavaszi közmeghallgatáson többen kifogásolták, hogy miért nincs 
jelen Czerván György országgyűlési képviselő úr. Mivel a Képviselő Úrnak a hétfői nap nem 
megfelelő, így javasolom, hogy tegyük át egy keddi napra, amely alapján a következő 
közmeghallgatás 2009. október 27-én kedden 18.00 órától lenne megtartva. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

162/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2009. október 
27-én (kedden) 18.00 órakor közmeghallgatást tart a Wass Albert Művelődési Központban. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtartására. 
 
 
Határidő: 2009. október 27. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
4/j. NAPIRENDI PONT: 
Révész Miklós kérelme 
 
Horinka László polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  nem támogatja a 
kérelmet, magam is úgy vagyok vele, hogy nem lenne ez jó. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

163/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  nem támogatja Révész Miklós 
Sülysáp, Nyárfa u. 29/a. szám alatti lakos kérelmét (Balassi B. utcai ingatlan bérbevétele). 
 
Felkérik a Jegyzőt, hogy a kérelmezőt tájékoztassa a döntésről. 
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Határidő: 2009. október 1. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/k. NAPIRENDI PONT: 
Konyhai eszközök vásárlása 
 
Horinka László polgármester: Időközben tudomásunkra jutott, hogy szerverhiba miatt 
érvénytelenítették az ajánlatunkat, de ki fogják újból írni. Csak remélem, hogy ugyanúgy 
egyedül leszünk a liciten, mint előzőleg. Kérem a Képviselő-testület tagjait, hogy 
támogassátok, hogy ezeket megvásároljuk.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

164/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának  Képviselő-testülete jóváhagyja a Központi Konyha 
elhasználódott berendezéseinek cseréjét. Az on-line árverésen megvásárolható eszközök (3 db 
INDESIT rozsdamentes üst, 1 db rozsdamentes mosogató, 1 db sütő-pároló berendezés) 
ellenértékére – az általános tartalék terhére – 3.600.000.- Ft összeget biztosít. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. október 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
4/l. NAPIRENDI PONT: 
Adókintlévőségek behajtására vonatkozó indítvány 
 
Horinka László polgármester: A legfontosabb része az, hogy az iparűzési adó beszedése 
elkerülhetetlen január 1-től vannak olyan, több évre visszamenő kintlévőségek, aminek a 
behajtását az APEH nem fogja átvenni tőlünk, ha most teszünk valamit, akkor még lehet 
belőle valami. Az APEH csak jövő év január 1-től fogja beszedni, a hátralékokat nem fogja 
behajtani. Behajtható ez akár később is, mi kapjuk akkor is, de most már tényleg itt lenne az 
idő, hogy behajtsuk. November 30. a határidő, ami ténylegesen szabályos, azt be kell hajtani. 
 
Kiss Tamás: Egyáltalán behajthatók ezek a kintlévőségek?  
 
Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője: A november 30 az a dátum, amire már 
tudunk valamit konkrétan tenni. Propagálom, hogy a köztartozású adózok tartozásába tegyük 
be ezt.  
 
Horinka László polgármester : 2009. november 30-i teljesítési határidővel kapja ezt a 
feladatot a pénzügyi csoport. Felelős Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője és 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző. 
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Horinka László polgármester: Mányi Zoltán ezt a javaslatot bizottsági külső tagként írta és 
azért, hogy segítse a Pénzügyi  és Ügyrendi Bizottság munkáját. 
 
Lányi György: Az lenne a kérdésem, hogy a Mányi Úr ezért ugye nem kér majd sikerdíjat ?  
 
Horinka László polgármester : Kérdezem, hogy a 10 pontban összefoglalt pénzügyi 
javaslatokkal ki ért egyet? 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

165/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mányi Zoltán által 
összeállított 10 pontos, az önkormányzati adóbevételek realizálása és az adó-nyilvántartási 
anomáliák rendezésére készített javaslatával egyetért. 
 
Felkérik a Jegyzőt és a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. november 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője 
 
 
4/m NAPIRENDI PONT: 
Összevont Napközi-otthonos Óvoda alapító okiratának módosítása 
 
Horinka László polgármester : Az elmúlt testületi ülésen került megtárgyalásra az 
Összevont Napközi-otthonos Óvoda névváltoztatási kérelme, viszont akkor az alapító okirat 
nem került módosításra, most ezt kellene pótolnunk. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

166/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Az Alapító Okiratot – a Képviselő-testület – a költségvetési szervek jogállásáról és a 
gazdálkodásáról szóló 2008. évi C. törvény 2. §. (2) bekezdése és a 4. §., valamint a 
többszörösen módosított 1993. évi LXXIX. Törvény 37. §. (5) bekezdése alapján vizsgálta 
meg és hagyta jóvá. 
 
1. Az intézmény megnevezése: „Csicsergő” Összevont Napközi-otthonos Óvoda 
 
Záradék: A „Csicsergő” Összevont Napközi-otthonos Óvoda Alapító Okiratának módosítását 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 167/2009. (IX.17.) sz. 
önkormányzati határozatával 2009. szeptember 17. napján hagyta jóvá. 
 
Határidő: 2009. október 15. 
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Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota pénzügyi csoportvezető 
  Bálint Sándorné intézményvezető 
 
 
4/n. NAPIRENDI PONT: 
Közbeszerzési Szabályzat elfogadása 
 
Horinka László polgármester: A bölcsőde pályázatunknak egy második fordulós értékelése 
a napokban zajlik. Ahhoz, hogy ne kelljen túl sokat várni, ezért szeretnénk kiírni az építési 
beruházásra a közbeszerzési eljárást. Volt nekünk egy szabályzatunk, rendelet formájában, 
aztán határozatban fogadta el a Képviselő-testület, de sajnos az teljesen használhatatlan volt. 
Azt sem állítom, hogy ez a tökéletes, de sokkal közelebb áll a jó szabályzathoz, mint a régi. E 
szerint kellene megpróbálni folytatni az eljárást. Április 15-ig kellett volna a közbeszerzési 
tervet közzétenni, amit most fogunk pótolni. 
Javasolom, hogy ezt most fogadjuk el, és kiadnánk értékelésre egy szakértőnek, aki ért hozzá.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

167/2009. (IX.17.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzatát azzal, hogy a Szabályzatot értékelésre még 
egy közbeszerzési szakértőnek továbbítani kell. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. október 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
 
Horinka László polgármester:  Több napirendi pont nem lévén megköszönöm a részvételt 
és az aktivitást, és az ülést ezennel berekesztem. 
 
Sülysáp, 2009. szeptember 29. 
 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona                    Horinka László 
                     jegyző                                                             polgármester 
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Farkas Ferenc 
települési képviselő 
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